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RÀDIO RODA

l programa Roda de contes de Ràdio Roda 
va acabar la temporada amb 20.000 escoltes 

mensuals, una xifra rècord per un programa de 
l'emissora municipal de Roda de Ter. Diana Kerbelis 
assegura que "estic molt sorpresa i molt agraïda que 
aquest programa estigui arribant tan enllà i estigui 
acompanyant a tantes famílies". El fet de tenir aquestes 
escoltes mensuals, la Diana assegura que li suposa una 
responsabilitat molt gran. "Cada vegada que arribo a 
l'estudi a gravar un nou conte són nervis perquè ho vull 
fer de la millor manera possible".
La Diana va arribar a Ràdio Roda l'any 2017 amb la 
proposta d'un programa que es titulava Contes per fer 
dormir els nens i despertar els pares, del qual se'n van 
gravar 22. I llavors, abans del confinament, va tenir 
un impuls de tornar a la ràdio amb un nou projecte 
anomenat Roda de Contes. 
Aquest programa està adreçat a totes les orelles, petites 
i grans, el qual, al llarg d'aquests anys, ha variat una 
mica, ja que va anar sorgint un espai d'intercanvi amb 
l'audiència. Els nens i nenes li fan arribar missatges amb 
propostes de contes per llegir: "I gràcies a l'audiència 
estic descobrint un munt d'històries fantàstiques". 
"Aquests missatges m'ajuden també a imaginar a 
aquestes persones seguidores del programa com són i 
quins gustos tenen. És molt interessant obrir el correu 
carrodecontes@gmail.com i de cop rebre missatges de 
catalans de tot el món, agraint el programa. M'expliquen 
que m'escolten quan van a l'escola, quan tornen, al 
moment de la dutxa, al moment d'esmorzar, i aquests 

moments íntims, com per exemple, el d'anar a dormir. 
I és tan tendre imaginar-te l'escena que la meva veu i 
dels altres col·laboradors els acompanyen en aquests 
moments tan bonics!". La Diana assegura que el 
programa està sent realment molt útil a les famílies. Ens 
explica, per exemple, el cas d'una família catalana que 
viu a Finlàndia, que li van enviar un missatge que deia 
que "les nits d'hivern són més càlides gràcies a Roda de 
Contes".
I com són aquests contes que interessen als nens i nenes? 
La Diana explica que la majoria són contes molt divertits 
amb una clau d'humor, contes que tenen missatge 
amagat i ens recorda que el conte no és només una font 
de diversió i d'entreteniment, sinó que "és una eina 
molt, molt poderosa per ajudar-nos a transmetre valors, 
fomentar la creativitat, a comprendre el món que ens 
envolta. Per tant, quan rebo totes les peticions, llavors a 
casa, la selecció no és fàcil".
La Diana afegeix que el fet d'explicar contes ens ajuda 
a construir la base del coneixement i la comprensió en 
totes les edats i cultures: "És necessari, per això també 
estic aquí". Considera que el conte no és una mentida, ni 
és una veritat. És una manera de transmetre una realitat.
I al llarg d'aquest temps que fa que explica contes, què 
ha après la Diana dels nens i nenes? "Són els meus 
mestres", assegura. I fent un joc de paraula, diu enriolada 
que: "Gràcies a l'audiència Roda de contes ara mateix 
roda, roda, roda molt". Des d'aquí desitgem que continuï 
rodant molt més i us convidem a escoltar-lo a radioroda.
cat i al 107.6 de l'FM.

Diana Kerbelis: «El conte és una eina molt 
poderosa per ajudar-nos a transmetre valors 
i comprendre el món que ens envolta»
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A la Diana Kerbelis la coneixem pel seu projecte 
Carro de contes que ens visita cada any a la 
Fira de la Llavor de Roda de Ter. I també perquè 
és la responsable i la veu del programa de 
contes de Ràdio Roda, Roda de contes, un espai 
que ha arribat a les 20.000 escoltes mensuals, 
i que acaba d'estrenar tercera temporada a 
l'emissora municipal de Roda de Ter. El programa 
ofereix contes en català, alguns dels quals es 
complementen amb altres idiomes, com l'anglès i 
el francès. De moment, són contes proposats per 
l'audiència, però un dels somnis de la Diana és que 
algun dia siguin contes escrits per ella mateixa.  
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